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提款指示表/Withdraw Instruction Form 

 

致：混沌天成国际证券期货有限公司/ 混沌天成国际金融有限公司 

To: CIF Securities Futures Limited / CIF Global Markets (HK) Limited 

 

本人/本公司，谨此授权混沌天成国际证券期货有限公司及/或混沌天成国际金融有限公司从本人/本公司的指定帐户中

提款: I/We authorize CIF Securities Futures Limited and/or CIF Global Markets (HK) Limited to withdraw from my account: 

1、请填写拟提款的账户信息 Please fill in information about the withdraw account 

客户名称 Client Name  

账户号码 Account No. □证券帐户 Securities Account: ______________________________________________ 

□期货帐户 Futures Account: ________________________________________________ 

□杠杆式外汇帐户 Leveraged Foreign Exchange Account: _______________________ 

联系电话 Contact No.  提款日期 Date  

币种 Currency  □美元USD      □港币HKD       □人民币RMB       □其他Other 

提款金额 Withdrawal Amount  

提款方式 Withdrawal Method □转账至香港已登记银行账户 Transfer to registered bank account in Hong Kong 

如客户登记多于一个银行账户，请注明银行账户号码: _______________________ 

□电汇至香港以外银行(T/T) By overseas remittance *          

*电汇及跨行转账相关费用将从提款中扣除。而海外汇款到账日期根据相关银行处理为准。Bank charge will be deduced from the withdrawal 

by Wire and Interbank Transfer. For overseas remittance, the receiving date pursuant to the relevant bank process. 

 

2、电汇至香港以外银行请填写收款人及收款银行信息 Please fill in the below information by overseas remittance 

收款人名称 

Beneficiary Name 

 收款银行账号 

Beneficiary Bank A/c No. 

 

收款银行名称 Bank Name  电汇代码 Swift Code  

收款银行地址 Bank Address  

 

注意 Remark： 

1. 本公司只接受已登记银行账户电汇或转账。We only accept withdrawal to registered bank account. 

2. 银行工作日12:00前接收的提款指示，将在当日处理，12:00后和非银行工作日接收到的提款指示，将于下一个工作

日处理。Withdraw will be handled on that working day if it is submitted before 12:00, otherwise it will be handled in the 

following working day.   

3. 貨幣兌換匯率將根据相关銀行匯率为准。The exchange rate for currency conversion will be pursuant to the exchange 

rate of the relevant bank.  

4. 请将提款指示表传真至我司，我司客户服务传真为 (852) 2596 8210，或发邮件至证券及期货: dealing@cifsf.com.hk 

或杠杆式外汇: cs@cifglobalmarkets.com. Please fax the Withdraw Instruction Form to (852) 2596 8210 or send an email 

to Securities and Futues: dealing@cifsf.com.hk or Leveraged Foreign Exchange: cs@cifglobalmarkets.com.  

 

 

 

                                                                                             

客户/客服部签名 Client /Customer Service Signature                 日期 Date           

                                     FOR OFFICE USE ONLY（内部专用） 

Compliance RO Approval Finance 

 

Settlement Input 

 

Settlement Checker 
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